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Subject: Amendment and (cancellation) of the venue of
the t
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PM 12:38:56 2022-02-22 :التاريخ

الموضوع: الموضوع : تعديل و(الغاء) مكان انعقاد الهيئه العامه

We inform you that the venue of the 24th Ordinary General Assembly meeting of
the Jordan Vegetable Oil Industries Company LLC has been changed from the
face-to-face meeting in the Astra Wadi Saqra Company building from Thursday
24/3-2022 at 11:00 am to a meeting Electronically via the ZOOM application on
Thursday - 24-3-2022 and the same time at 11:00 am. And this is based on a
request from the observer of the companies representative. To abide by the
instructions issued by them, and the approved invitation will be entered on the
disclosure system

نعلمكم بانه قد تم تعديل مكان انعقاد اجتماع الهيئه العامه العاديه الرابع
والعشرون لشركة مصانع الزيوت النباتية الاردنيه م.ع.م  من الاجتماع الوجاهي في مبنى

شركة استرا وادي صقره من يوم الخميس الموافق 24-3-2022 في تمام الساعه 11:00

صباحا     الى اجتماع الكتروني عن طريق تطبيق ZOOM   يوم الخميس الموافق - 3-24-
2022 ونفس الوقت  الساعه 11:00 صباحا . وذلك بناءا على طلب من مراقب مندوب

الشركات .بالالتزام بالتعليمات الصادره لديهم  وسوف يتم ادخال الدعوه المعتمده  على

نظام الافصاح .

15-03-2022 15-03-2022

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name:       basem kokash

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.
رئيس مجلس الإدارة

basem kokash       :اسم المستخدم
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